

申請取消牌照或電台
APPLICATION FOR CANCELLATION OF LICENCE OR STATION

1. 此表格只適用於取消以下牌照或其電台：
 - (a) 專用移動無線電系統牌照
 - (b) 無線電商牌照(放寬限制)
 - (c) 實驗電台牌照
 - (d) 工業、科學及醫學電子器材牌照
 - (e) 私用無線電傳呼系統牌照
 - (f) 無線電測定以及指令、狀態及數據傳送牌照
 - (g) 自設對外電訊系統牌照
2. 填妥的申請表格，請以下列方式交回。
 - (a) 親自交回或郵寄至**通訊事務管理局辦公室牌照組**，地址為：**香港灣仔皇后大道東213號胡忠大廈26樓**
 - (b) 傳真至：3155 0987
 - (c) 電郵至 *license.mrs@ofca.gov.hk*
3. 退還有關牌照及標籤，請親自交回或郵寄至通訊事務管理局辦公室牌照組。
4. 辦公時間為星期一至五上午八時三十分至下午十二時三十分及下午一時三十分至下午五時四十五分，星期六、日及公眾假期休息。如有任何查詢，請電 2961 6672。

個人資料的說明

如對透過本申請表所收集的個人資料有疑問，包括如何提出查閱和改正個人資料的要求，請以書面方式向通訊事務管理局辦公室個人資料主任提出，地址為香港灣仔皇后大道東213號胡忠大廈29樓，傳真號碼2591 0316。

申請取消牌照或電台
APPLICATION FOR CANCELLATION OF LICENCE OR STATION

1. This form is only applicable for cancellation of the following licences or radio stations under the licences:
 - (a) Private Mobile Radio System Licence
 - (b) Radio Dealers Licence (Unrestricted)
 - (c) Experimental Station Licence
 - (d) Industrial, Scientific and Medical Electronic Machine Licence
 - (e) Private Radio Paging System Licence
 - (f) Radiodetermination and Conveyance of Commands, Status and Data Licence
 - (g) Self-Provided External Telecommunications Licence
2. Please return the completed application form by any of the following methods.
 - (a) Application in person or by post to: **Licensing Office, OFCA, 26/F Wu Chung House, 213 Queen's Road East, Wanchai, Hong Kong**
 - (b) By fax to: 3155 0987
 - (c) By e-mail to *license.mrs@ofca.gov.hk*
3. Please return the relevant licence and identification labels in person or by post to Licensing office of OFCA.
4. The opening hours are 8:30 am to 12:30 pm and 1:30 pm to 5:45 pm Monday to Friday. Office closes on Saturday, Sunday and Public Holidays. For enquiry, please phone 2961 6672.

Notes about Personal Data

Enquiries concerning the personal data collected by means of this form, including the making of request for access and correction, should be submitted in writing to the Personal Data Officer, Office of the Communications Authority, 29/F, Wu Chung House, 213 Queen's Road East, Wan Chai, Hong Kong; or sent by fax to 2591 0316.

取消牌照 / 電台申請表

APPLICATION FORM FOR CANCELLATION OF LICENCE / STATION

〔請在適當方格內加上✓號。Please enter✓in the appropriate check box.〕

1. 取消牌照 Cancel Licence

- 取消專用移動無線電系統牌照，並交還所有指配頻率給通訊事務管理局
Cancel Private Mobile Radio System Licence and surrender all assigned frequencies to Communications Authority

專用移動無線電系統牌照 – 牌照號碼：

Private Mobile Radio System Licence – Licence No. _____

 交還牌照 Licence is returned 牌照已遺失 Licence is lost

- 取消其他牌照 Cancel Other Licences

牌照名稱 Name of Licence：

_____ 

牌照號碼 Licence No.：

 交還牌照 Licence is returned 牌照已遺失 Licence is lost

2. 取消部份基地電台、中繼電台、移動電台、手提通話機電台

Cancel any base station, repeater station, mobile station or portable transceiver

- 專用移動無線電系統牌照 – 牌照號碼：

Private Mobile Radio System Licence – Licence No. _____

 基地電台/中繼電台號碼

Base/Repeater Station No. _____

 移動電台/手提通話機電台號碼

Mobile/Portable Station No. _____

 交還識別標籤 Identification label is returned 識別標籤已遺失 Identification label is lost

3. 持牌人資料 Particulars of Licensee

持牌人名稱：_____

Name of Licensee: _____

聯絡人姓名：_____

Name of Contact Person _____

地址 Address: _____

電話號碼：_____

Telephone No. _____

傳真號碼：_____

Fax No. _____

電郵地址：_____

E-mail _____

申請人全名：_____

Name of Applicant (in BLOCK letter) _____

日期：_____

Date _____

職位：_____

Position held _____

申請人簽名及公司印鑑：_____

Signature of applicant & Company Chop _____